
Referat fra skolebestyrelsesmødet den 25.08.2021 
 
 
1) Nyt fra skoleledelse: Arbejdet med at få åben hus arrangementet til at løbe af stablen. Vi er 

kommet godt fra start. 
 
2) Nyt fra elevrådet: Ingen kom, men der er valg til elevråd. 
 
3) Ønske om køleskabe til eleverne: Mest et forældreønske og eleverne viser at de ikke gider 

at sætte madpakkerne på køl. Det er bøvlet at få køleskabene gjort rene. SB kan med 
enighed sige, at der skal skrives ud, at der ikke stilles køleskabe til rådighed. Vi opfordrer 
til at der indkøbes køleelementer hjemmefra. Kan udsendes i en folder til skolestarterne. 

 
4) Budgetopfølgning :Se bilag. Der planlægges efter det budget vi har, og opsparing 

indtænkes ikke fra skoleårets start. Der blev spurgt ind til budget for Solen. Solen har et 
budget på 2,5 mio. kr. Men der er overskud i Solen. Der er et ønske fra forældres side at få 
et foredrag, der omhandler børn med generelle indlæringsvanskeligheder. Resten af 
skolen har et lejrskoleprincip, det ønskes der også for Solen. Vi vil gerne have en lærer fra 
Solen, der fortæller om, hvad der arbejdes med på et SB-møde. Marianne henvender sig til 
en af lærerne. 

 
5) Status Byggeri (måske sidste gang den er med): Vi mangler opslagstavler og skohylder. 

Ventilationen arbejdes der stadig på. Hermed er ”Status på byggeri” sløjfet fra 
dagsordenen. 

 
6) Fokusområder for bestyrelsen 2021-2022:Lejrskoleprincippet, hvor vi husker at indtænke 

Solen. Undgå at klemme forældre økonomisk, når de skal på de store lejrskoler. Der blev 
spurgt ind til SFO-lejr. Vi gennemgår principperne 1 ad gangen. Playful learning skal være 
et fast punkt på SB-møderne. Profilere vores specialområde, vise hvad det er vi kan. Der 
mangler specialtilbud generelt i vores kommune. 

 
7) Crop-tops - Skal vi have et beklædningsprincip?: Blev drøftet og SB mener ikke vi kan 

have et beklædningsprincip. 
 
8) Høringssvar til Budget: Budget 2022 er sendt i høring, bemærk beløb til hal/gymnastiksal 

på Vestre Skole* (*Bilag a 37 hvor der forklares hvorfor der ikke skal bygges en 
hal/gymnastiksal på Vestre), ingen omprioritering. På mystisk vis er vores ansøgning og 
undersøgelse ”blevet væk” og vi vil nu gerne finde ud af, hvad der er sket, og hvor er det 
er. Nogle politikere har ikke set den, og de undrer sig over det. Det er ærgerligt, hvis det 
kun er børneudvalget der har modtaget vores ansøgning, og den så ikke er kommet videre 
derfra. Der arbejdes videre med det fra Kims side, hvor han gerne vil finde ud af, om det 
har fået den korrekte arbejdsgang. Er vores ansøgning blevet ”over rulet”, i så fald skal der 
reageres kraftigt på det. I det hele taget stilles der store spørgsmål til a 38. Vi stiller os 
undrende overfor argumenterne for, at der ikke skal bygges en hal. Mht. høringssvaret 
nævnt i punkt 7 så ligger materialet på følgende link: https://billund.dk/politik/budget-og-
regnskab/budgetmateriale-2022/ 
Vi sender vores ansøgning ud til politikerne nu, med ordene, ”at vi er blevet gjort 
opmærksomme på, at de ikke har modtaget den.” I næste uge laver vi høringssvar og 
indsender.  
 

9) Evt.: Hvilke indgange må man bruge? 

https://url12.mailanyone.net/v1/?m=1mH2Fa-0002kC-5p&i=57e1b682&c=lIPtcksizxqVRTo1Qy2-mRPb10o1opW_RYbG58O1u2xql2m3VQKGUPo8QbZa_y0zEjsNEK3wFsURs2cfE-DDM5SDI6VaOfPcHDdr0tSNXTvi2b7pP1mbMvevhtreSRfhu9rpdxMJv-lgx8muvnnkNqmsKiZgMONh2mvuWBS28clKv-riFSQnOpEzLZY71mpEd3pXxz5Il2SMmPR92LI76csUWskHztFSUR-Z_xrOQA6fFAx_DPQVbhu62cqXBuO9s4fiE9EiArG68p1xn37Hhg
https://url12.mailanyone.net/v1/?m=1mH2Fa-0002kC-5p&i=57e1b682&c=lIPtcksizxqVRTo1Qy2-mRPb10o1opW_RYbG58O1u2xql2m3VQKGUPo8QbZa_y0zEjsNEK3wFsURs2cfE-DDM5SDI6VaOfPcHDdr0tSNXTvi2b7pP1mbMvevhtreSRfhu9rpdxMJv-lgx8muvnnkNqmsKiZgMONh2mvuWBS28clKv-riFSQnOpEzLZY71mpEd3pXxz5Il2SMmPR92LI76csUWskHztFSUR-Z_xrOQA6fFAx_DPQVbhu62cqXBuO9s4fiE9EiArG68p1xn37Hhg

